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Zapytanie 

 

w sprawie: naprawy nawierzchni ul. Okulickiego na zachód od torów kolejowych 

 

 

W związku z  interwencjami mieszkańców  zwracam się z pytaniem czy i jeśli tak to 

kiedy byłoby możliwe naprawienie nawierzchni ul. Okulickiego na zachód od torów 

kolejowych? Nawierzchnia ma tam liczne ubytki. Mieszkańcy zwracają uwagę, ze w związku 

z planowaną budową nawierzchni utwardzonej na odcinku ul. Liściastej na zachód od torów 

kolejowych ruch na ul. Okulickiego zwiększy się i pogorszy obecnie i tak niezadowalający 

stan nawierzchni.  
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